
Protokół nr XXXIII/2021 
z XXXIII Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 25 sierpnia 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Alicja Pilch 
5. Zdzisław Pilch 
6. Janusz Podżorski 
7. Piotr Polok 
8. Rafał Skurzok 
9. Andrzej Szalbót 
10. Bronisław Szalbót 
11. Sławomir Wantulok 
12. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski powitał wszystkich, otworzył XXXIII 
Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta Wisła. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum pozwalające 
na podejmowanie uchwał i prawomocnych decyzji.  
 
 
2. Wnioski o ewentualne zmiany w porządku obrad  
 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok podziękował za możliwość spotkania się w trybie nadzwyczajnym, 
powiedział, że jest konieczność przede wszystkim podjęcia  uchwał dotyczących SIMu i kwestii 
budowy lokali mieszkalnych. Poinformował, że przed dzisiejszą sesją odbyło się  dyskusyjne 
spotkanie w kwestii odpadów komunalnych i  jest konieczność podwyższenia kwoty opłaty za odpady 
w celu zbilansowania strat. Kwota i tak będzie jedną z niższych w naszym powiecie.  

W związku z powyższym  poprosił o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał: 
-  zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

-  zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 

-  zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
Przewodniczący Rady poinformował, że będą to punkty g,h, i i poprosił o przegłosowanie porządku 
obrad.  
 
Głosowano w sprawie:  
Wnioski o ewentualne zmiany w porządku obrad .  
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Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)   
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
3. Podjęcie następujących uchwał:  
 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła  
 
Skarbnik Damian Cieślar powiedział, że proponuje dwie aktualizacje w wykazie przedsięwzięć 
wieloletnich. Zmianę w wysokości nakładów limitów zobowiązań i wydatków w poszczególnych 
latach dla przedsięwzięcia pod nazwą " aktualizacja miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego oraz studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego"- jest to związane 
z przygotowaniem się do zmian planów miejscowych w Czarnym i Gościejowie.  
Druga kwestia to aktualizacja wysokości nakładów, limitów zobowiązań oraz limitów wydatków 
dla przedsięwzięcia pod nazwą: "Projekty współfinansowane ze środków europejskich w ramach 
programów operacyjnych- dokumentacja techniczna i aplikacyjna". Jest to związane z całym 
procesem aplikowania o środki zewnętrzne. 
Burmistrz powiedział, że we wrześniu na komisjach będzie rozmawiać na temat planów 
miejscowych.  
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik   
NIEOBECNI (2)   
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/476/2021 stanowi załącznik nr 3 do protokołu  
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021  
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Skarbnik omówił najważniejsze zmiany w budżecie . 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2   
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/477/2021 stanowi załącznik nr 4 do protokołu  
 
 
c) zmieniająca uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej  
 
Skarbnik powiedział, że jak zawsze  chodzi o aktualizację inkasentów opłaty miejscowej. 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/478/2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu  
 
 
d) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Śląsk Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
 
Burmistrz poinformował, że to jest dalszy ciąg decyzji które były podejmowane na nadzwyczajnej 
sesji w miesiącu lipcu.  
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Radny Rafał Skurzok zapytał, czy były robione analizy dotyczące ile będzie  mieszkań, jakie 
mieszkania i dla jakiej grupy docelowej. Burmistrz odpowiedział, że na terenie który został 
wskazany może powstać około 36 mieszkań,  ale to od nas zależy ile tych mieszkań Następnie 
Burmistrz poinformował, że zmienił się teren na którym miały zostać wybudowane mieszkania. 
Obecna lokalizacja na Kopydle, teren Skarbu Państwa za który miasto płaci wieczystą dzierżawę. 
Jest to teren zboczu w okolicach kościoła na Kopydle, dwie trzecie tej nieruchomości to teren leśny. 
Radny Bronisław Szalbót zapytał, czy spółka już przedstawiła plan kolejności budowy mieszkań, 
gdyż obawia się, że my jako małe miasto zostaniemy z inwestycją na końcu.  Burmistrz powiedział, 
że wszystkie decyzja mają być podejmowane jednomyślnie,  każdy projekt będzie mieć 
wskazanego przez gminę kierownika projektu. 
Radny Zdzisław Pilch zapytał, czy miasto jako udziałowiec SIMu sam może wybrać sobie  
wykonawce inwestycji. Burmistrz powiedział, że raczej to będzie robić SIM w drodze przetargu.  
Radna Barbara Kędzior zapytała, czy osoba, która będzie koordynatorem między SIMem 
i miastem będzie to osoba zatrudniona z zewnątrz czy  urzędnik z miasta i przez kogo to będzie 
finansowane. Burmistrz odpowiedział, że  wszystkie koszty funkcjonowania SIMU będzie ponosił 
SIM,  cała obsługa administracyjna łącznie z członkami Rady Nadzorczej będzie finansowana przez 
SIM.  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Śląsk Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/479/2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu  
 
 
e) W sprawie zasięgnięcia opinii właściwego zarządu powiatu w sprawie zaliczenia do kategorii 
drogi gminnej  
 
Burmistrz powiedział, że chodzi o zjazd z drogi w centrum na skocznie i wyciąg Skolnity. 
Wszystkie przejazdy, które nie są w ciągu dróg publicznych będą zamknięte przez cały dzień 
z możliwością ich  ręcznego sterowania po  popisaniu umowy sterowania szlabanem i ponosząc 
odpowiednią opłatę. Burmistrz nie wyobraża sobie, żeby taka sytuacja mogła mieć miejsce w tym 
miejscu i dlatego próbuje zaproponować zaliczenie tego odcinka drogi w poczet dróg publicznych, 
bo tylko na drogach publicznych można zabudować przejazd który będzie automatycznie 
podnoszony przez pracowników kolei. W związku z tym należy ustanowić przebieg drogi 
publicznej na odcinku zaraz za torami,  po to aby też PKP mogło nadać odpowiedni statut przy 
przebudowie tego przejazdu.  
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Głosowano w sprawie:  
W sprawie zasięgnięcia opinii właściwego zarządu powiatu w sprawie zaliczenia do kategorii drogi 
gminnej.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik, Piotr 
Polok  
NIEOBECNI (2)   
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/480/2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu  
 
 
f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 
 
Burmistrz poinformował, że  dotyczy to działki, która była dzierżawiona na ulicy Bukowej przez 
jednego z właścicieli nieruchomości. Nie do końca jest przekonany czy umowa ma być zawarta na 
trzy lata. Być może zostanie zawarta na okres krótszy.  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/481/2021 stanowi załącznik nr 8 do protokołu  
 
 
g) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
 
Burmistrz powiedział, że istnieje pilna potrzeba podwyższenia kwoty opłaty za odbiór odpadów 
komunalnych.  W projekcie uchwały proponuje podwyżkę  z 20 do 26 zł i z 19 do 23zł - 
w przypadku   mieszkańców,  którzy nie będą  oddawali odpadów biodegradowalnych. Następnie 
Burmistrz przedstawił wysokość opłaty w innych gminach naszego powiatu. Burmistrz podkreślił, 
że  obawia się, że to nie będzie jedyna podwyżka opłaty, gdyż  ilość produkowanych śmieci stale  
rośnie.   
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Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi .  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/482/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu  
 
 
h) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała ta jest pochodną uchwały w sprawie opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych.  
 
Wyniki głosowania   
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
 
Uchwała XXXIII/483/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu  
 
i) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej  
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała ta jest pochodną uchwały w sprawie opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
 
Głosowano w sprawie:  
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zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
NIEOBECNI (2)  
Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas  
 
Uchwała XXXIII/484/2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu  
 
 
4. Wolne wnioski i zapytania  
 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski  w imieniu mieszkańców Jawornika zapytał czy będzie 
remontowana ulica Jawornik. Burmistrz odpowiedział, że tak i   ma nadzieję, że nie zabraknie na to 
kwoty, gdyż jest to droga powiatowa a gmina nie może do tego dopłacać z własnego budżetu. 
Następnie nawiązał do ulicy Zameczek, która również jest drogą powiatową a obecnie w fatalnym 
stanie.  
Następnie Przewodniczący  Rady Janusz Podżorski zapytał, czy jest możliwość wyłożenia 
klińcem parkingu przy przedszkolu na ulicy Wodnej.  Burmistrz odpowiedział, że przyjrzy się  
sprawie tak, aby docelowo zrobić parking z krawężnikami  na terenie gminnym. Planuje 
uporządkować ruch na ulicy Wodnej. 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski w imieniu Przewodniczącej Zarządu Osiedla Gahura 
Moniki Lipińskiej zadał pytanie, czy wiadomo coś na temat dzikiego wysypiska materiałów 
budowlanych na ulicy Gahura. Burmistrz odpowiedział, że  nic na ten temat nie wie, podziękował 
za ten sygnał,  przeprowadzi postępowanie w tej sprawie. 
Radny Mirosław Wójcik zwrócił uwagę na parkujące samochody wzdłuż ulicy Prusa, które często 
blokują przejazd.  Burmistrz poprosił o pisemny wniosek w tej sprawie. Powiedział, że będzie 
wymagał od Straży Miejskiej wystawianie mandatów a nie tylko pouczeń.  
Radna Barbara Kędzior w imieniu mieszkańców ulicy Spokojnej zapytała, czy jest możliwość 
przyłączenia się do wodociągu w okolicach budowanych apartamentowców. Burmistrz odparł, że 
można pod warunkiem, że będzie to inicjatywa lokalna. W przyszłym roku prawdopodobnie będzie 
nabór wniosków do inicjatyw lokalnych. 
Radna Alicja Pilch w imieniu mieszkańców i turystów zapytała, czy jest szansa na połatanie dziur 
ulicy Zameczek wspólnie na podstawie porozumienia z Gminą Istebna. Burmistrz poinformował, że 
połatanie nie wymaga porozumienia. Porozumienia wymagałaby modernizacja  drogi. Jak tylko 
dostanie informacje kiedy będzie przeprowadzany remont ulicy Zameczek, to poinformuje radną. 
Burmistrz przekazał informację, że cały czas trwa spis powszechny ludności co jest   
obowiązkiem. Jeżeli są jakiekolwiek problemy przy spisie to pracownicy urzędu  służą pomocą, 
rachmistrz jest dostępny w urzędzie. 
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Następnie Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym zostanie zamknięty odcinek drogi od 
godz.  18 do 24tej albo i dłużej. Kolejne takie zamknięcia przewiduje inwestor w przyszłym 
tygodniu.  
 
 
5. Zamknięcie obrad sesji  
 
 
Przewodniczący Rady miasta Janusz Podżorski zakończył obrady XXXIII Sesji Rady Miasta Wisła. 
Protokołowała: Inspektor Justyna Pilch 
 

   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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